
Protokół Nr L /2010 
z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 lipca  2010 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności, 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 Otwarcia sesji o godz. 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sesji nie obecny był radny Włodzimierz Grochocki. 
 
 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu. 
                                                                                                                                                                                                                       
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokołu z  XLIX  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 28  czerwca 2010 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 
8. Informacja Dyrektora SP ZOZ w Głownie w likwidacji ,  o sposobie  świadczenia 

usług medycznych dla mieszkańców Gminy Stryków. 
9. Podjęcie uchwał :  

 a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
położonego we wsiach Niesułków, Rokitnica i Nowostawy Górne w gminie Stryków , 
 b) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa z fragmentami wsi Smolice i 
Tymianka będącymi w granicach opracowania planu , 
 c) w sprawie zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków oraz zmiany planu 
finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na rok 
2010, 

 d) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy Stryków , 
 e) w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli, 
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 f) w sprawie ustalenia zasad przyznawania stypendium Burmistrza Miasta – 
Gminy Stryków za wybitne osiągnięcia w nauce dla uczniów szkół podstawowych i 
gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Stryków ,  
 g) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutów jednostek pomocniczych 
na terenie Gminy Stryków , 
 h)  zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia na terenie miasta Strykowa 
osiedli oraz nadania im nazw, 
 i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 
dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność gminy .  

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji RM w Strykowie na II półrocze 2010 r.  
13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
14. Zamknięcie obrad. 
 

Radny Witold Śliwkiewicz  mówił o tym , że był wniosek o debatę  w sprawie SP ZOZ , a 
nie ma takiego punktu w porządku  obrad. Radny pytał Przewodniczącego RM czy będzie 
debata ? 
Przewodniczący odpowiedział , że będzie debata.  
    Głosowanie nad porządkiem obrad : 14 głosów za  
                      0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  
 

 Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 
L sesji R M w Strykowie. 
 
 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 

1. Radny  Wojciech Cichosz – wyraził zgodę 
2. Radny Zbigniew Kos - wyraził zgodę  
3. Radny Czesław Polit – wyraził zgodę  

 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  
                14 głosów za  
                      0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z  XLIX  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu 28  czerwca 2010 r.  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XLIX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad L 
sesji w dniu 30 lipca  2010 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XLIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
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 Ad. 6 Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM.  

Przewodniczący RM poinformował, że : 
• w okresie między sesjami brał udział w posiedzeniach merytorycznych Komisji RM 

oraz w bieżącej pracy w biurze Rady Miejskiej , 
• w dniu 18 czerwca b.r. do Rady Miejskiej wpłynęło pismo od Wojewody Łódzkiego 

wraz ze skargą wyborców z Gminy Stryków ( odczytał treść skargi ) na pełnienie 
funkcji  radnego i jednocześnie  prezesa Banku Spółdzielczego w Strykowie przez 
radnego Grzegorza Kunę .W tej sprawie w dniu 28 czerwca 2010 r. zostały przesłane 
do Wojewody żądane  wyjaśnienia. W dniu 16 lipca 2010 r. Wojewoda w związku ze 
złożonymi wyjaśnieniami  wystąpił do rady o zajęcie stanowiska w w/w sprawie . 

Przewodniczący  Rady Miejskiej w Strykowie zgłosił do Komisji Uchwał i Wniosków 
wniosek , aby na sesję w miesiącu sierpniu 2010 r. przygotować projekt uchwały w sprawie 
wygaśnięcia mandatu radnego Grzegorza Kuny. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
wizytowała wybrane inwestycje w trakcie realizacji oraz opiniowała projekty uchwał na 
dzisiejszą sesję . 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że w 
omawianym okresie Komisja spotkała się jeden raz i zapoznała się z informacją dotycząca 
zaawansowania realizacji inwestycji przyjętych w budżecie na rok 2010 r. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie w omawianym 
okresie i wydała opinię do następujących  projektów uchwał  w sprawie : 

• miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego we 
wsiach Niesułków, Rokitnica i Nowostawy Górne w gminie Stryków , 

•  zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa z fragmentami wsi Smolice i 
Tymianka będącymi w granicach opracowania planu , 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, S portu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji, na którym  został ustalony plan pracy Komisji na II półrocze 
2010 r. Komisja wydała pozytywne opinie do następujących projektów uchwał w sprawie :  

• ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli, 
• w sprawie ustalenia zasad przyznawania stypendium Burmistrza Miasta – 

Gminy Stryków za wybitne osiągnięcia w nauce dla uczniów szkół 
podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Stryków ,  

•  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutów jednostek 
pomocniczych na terenie Gminy Stryków , 

• zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia na terenie miasta Strykowa 
osiedli oraz nadania im nazw, 

Przewodniczący Komisji  Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik poinformował  o jednym posiedzeniu Komisji, na którym Komisja 
zapoznała  się z zabezpieczeniem technicznym ujęć wody na terenie Gminy Stryków , oraz 
oznakowaniem dróg gminnych , powiatowych i wojewódzkich. 
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 Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 
sesjami. 
 
 Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski poinformował o : 

• rozpoczęciu budowy węzła autostradowego na terenie naszej Gminy , oraz mającej 
rozpocząć się w miesiącu wrześniu b.r.dalszej budowie autostrady A-2   oraz o  
podpisaniu umowy z wykonawcą  autostrady A-1 w kierunku północnym. Ważną 
informacją dla Gminy jest również rozpoczęcie prac  związanych  z budową 
autostrady A-1 w kierunku Tuszyna  ; 

• przetargu , który odbył się na przebudowę drogi Nr 708 Ozorków –Stryków wraz z 
budową obwodnicy miasta Stryków (do końca 2012 roku ma być gotowa  
obwodnica ) , ostatni fragment drogi nr 708 będzie krzyżował się w pobliżu 
autostrady A-2; 

• uczestniczeniu w wyjeździe na Białoruś .Wyjazd zorganizowany został przez 
marszałka Województwa Łódzkiego celem nawiązania m.in. współpracy 
kulturalnej  i wymiany młodzieży z powiatem położonym w pobliżu Witebska na 
Białorusi. 

 
 Ad. 8 Informacja Dyrektora SP ZOZ w Głownie w likwidacji ,  o sposobie  
świadczenia usług medycznych dla mieszkańców Gminy Stryków. 
 

Zaproszony na posiedzenie Rady Miejskiej w Strykowie Pan Jacek Kupis Dyrektor SP 
ZOZ w likwidacji  poinformował o : 

• rejestracji niepublicznego ZOZ w Wojewódzkim Centrum Zdrowia Publicznego ; 
• wystąpieniu z wnioskiem do NFZ o dokonanie  trójstronnego porozumienia ( między 

NFZ, likwidowanym SP ZOZ  a Niepublicznym ZOZ  Remedium o cesję  usług , 
które w tej chwili są realizowane przez  SP ZOZ w likwidacji ; 

• rozpoczętej akcji  w dniu wczorajszym przez likwidatora SP ZOZ w Głownie  
wspólnie z nowopowstałą spółką , polegającej  m.in. na rozmowach z 
dotychczasowymi pracownikami SP ZOZ o możliwościach zatrudnienia na 
dotychczasowych warunkach  w Spółce Remedium – na mocy art. 23
  kodeksu pracy 
od 1 września 2010 r. Oznacza to ,  że wszyscy dotychczas zatrudnieni w SP ZOZ na 
nie zmienionych warunkach  mają możliwość świadczenia pracy pod warunkiem , że 
nastąpi cesja praw . 

Pan Jacek Kupis   korzystając z okazji podziękował Komisji Budżetu za pozytywne 
ustosunkowanie się do wniosku Centrum Medycznego o możliwość zawarcia umowy 
dzierżawy na nieruchomości stanowiące ośrodki zdrowia na terenie Gminy Stryków .  
Radny Andrzej Pożarlik  pytał co się stanie jeżeli Remedium nie uzyska cesji ?Zostaje stary 
ZOZ ? 
Pan Jacek Kupis odpowiedział : 

• jednym z elementów programu rządowego jest proces przekształcenia SP ZOZ  w inną 
formę  i ten program zakłada , że postępując zgodnie z jego wytycznymi nastąpi cesja 
umów realizowanych przez SP ZOZ  na rzecz Remedium. Chyba , że nie zostaną 
spełnione warunki tzn. nie będzie pomieszczeń w których można będzie realizować te 
umowy i drugi warunek ,że nie będzie kim tych umów realizować.  Stąd też art. 23
  
kodeksu pracy daje możliwość podjęcia pracy wszystkim , którzy aktualnie pracują w 
SP ZOZ. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał : 
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• ile będzie kosztował proces otwarcia spółki , proszę mi podać procentowo, ile będzie 
przeznaczone na lecznictwo otwarte- procentowo , ile prezes spółki przeznaczy  na 
inwestycje na terenie Gminy Stryków i Gminy Głowno? 

• czy radni mogą zapoznać się ze Statutem spółki ? Nic na ten temat nie wiemy , bo 
poprzednio zasłaniał się Pan Burmistrzem Brzeskim . 

• ile osób ogólnie wypowiedziało umowę o pracę z SP ZOZ , ile ze Strykowa , czy są 
już chętni na to miejsce , czy nie zagraża to bezpiecznej obsłudze pacjentów bo już nie 
ma lekarza w Niesułkowie ; 

• czy ośrodki będą otwarte tak jak do tej pory w tych godzinach ? 
• skoro SP ZOZ przechodzi od 1 września  na innego pracodawcę dlaczego nie ma w 

rejestrze ZOZ takiego zakładu? 
Pan Jacek Kupis odpowiedział : 

• statut jest rzeczą jawną  , jest do wglądu. Sprawy finansowe są sprawami spółki prawa 
handlowego i są objęte tajemnicą handlową .Proces  możliwości zatrudnienia 
pracowników SP ZOZ w Spółce remedium  w trybie art. 23
 rozpoczął się wczoraj , ilu 
pracowników przejdzie – odpowiedź będzie możliwa w ciągu 2 miesięcy od dnia 1 
września 2010 r.  bo tak przewiduje kodeks pracy. 

• realizacja zadań w podziale na poszczególne ośrodki zdrowia wynika z kontraktów 
podpisywanych z NFZ , a te są ustalane rzeczowo i finansowo w tych umowach , które 
się realizujemy. Zakładając , że przeniesione zostaną cesje to nic się nie zmieni, 
natomiast czy jest możliwe w tej chwili podanie kwoty , którą nowy zakład 
przeznaczy na inwestycje – otóż nie jest możliwe, ponieważ po pierwsze nie wiemy 
jakie będą możliwości finansowe tego nowego podmiotu po cesji kontraktu , po drugie 
nie wiemy jakie będą koszty , a  dla działalności medycznej największym kosztem są 
zawsze koszty płacowe. 

 Padła wczoraj na spotkaniu z załogą deklaracja ze strony właściciela , że żadna 
 złotówka , która będzie stanowiła nadwyżkę finansową nowego podmiotu  nie zostanie 
 z niego „wypompowana ” z przeznaczeniem na inwestycje , zakup sprzętu i 
 ewentualnie płace jeżeli takie potrzeby będą .  

Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski zwrócił się do Pana Kupisa z 
następującymi pytaniami : 

• jak zmieni się świadczenie usług  dla pacjentów mieszkańców Gminy Stryków ? 
• czy będzie działała rehabilitacja w Strykowie ? 
• czy w tych miejscowościach gdzie znajdują się ośrodki zdrowia w naszej Gminie  w 

podobny sposób jak do tej pory będzie odbywało się świadczenie usług ? 
Pan Jacek Kupis odpowiedział : 

• zakładam , że jeżeli nastąpi cesja dla nowego podmiotu  to nie będzie żadnych zmian 
ograniczających dotychczasowe świadczenie usług. Działalność medyczna  będzie w 
dalszym ciągu realizowana w znacznej większości  na zasadzie kontraktu z NFZ co 
oznacza , że będą to świadczenia udzielane nieodpłatnie ,natomiast nowy podmiot 
uzyskuje możliwość dalszego funkcjonowania .Aby to państwu zobrazować: SP ZOZ 
na obsługę samych odsetek od posiadanych  zobowiązań musi przeznaczać trzy  
miliony złotych  w ciągu jednego roku  czego nie będzie musiał robić nowy podmiot – 
niepubliczny zakład opieki zdrowotnej ,ponieważ wszystkie zobowiązania i należności 
SP ZOZ  stają się zobowiązaniami i należnościami Miasta Głowna. Stąd też uzyskując 
możliwość normalnego funkcjonowania zmieni się z pewnością sytuacja finansowa 
.Nie mogę zagwarantować , że będą to te same składy osobowe , ponieważ każdy z 
pracowników w ramach wyboru dokona samodzielnych decyzji – czy chce przejść czy 
nie chce przejść .Więc dzisiaj jest za wcześnie abym mógł powiedzieć , że wszyscy , 
którzy pracowali w SP ZOZ będą dalej pracować. 
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 Radny Wojciech Cichosz  pytał: 

• wspominał Pan o dzierżawie 4 obiektów. W Koźlu była filia przychodni strykowskiej 
,czy nadal będzie utrzymywana? Czy przewiduje Pan podpisanie umowy dzierżawy na 
ten lokal i na  utrzymanie dyżuru  lekarza tam? 

Pan Jacek Kupis odpowiedział : 
• odnośnie Koźla jest decyzja Sanepidu mówiąca o tym , że  z dniem 31 sierpnia b.r.  

jeżeli nie będzie poprawy warunków bytowych- sanitarnych, nie będzie tam 
działalności .Jeśli chodzi o pozostałe miejscowości mam nadzieję , że umowa zostanie 
podpisana , ponieważ ta , która obowiązuje  z SP ZOZ kończy się z dniem 31 sierpnia 
b.r. Zabezpieczenie medyczne mieszkańców Koźla zostanie dokonane w sposób inny 
niż poprzez wskazanie konkretnego lokalu w Koźlu na świadczenia medyczne. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał: 
• na sesji Gminy Głowno w Bronisławowie w dniu 29 września mówił Pan o 

pozakontraktowych usługach komercyjnych . 
Pan Jacek Kupis odpowiedział : 

• Narodowy Fundusz Zdrowia  daje na rehabilitacje 1 tys.zł na tydzień. My ten tysiąc 
złotych przeliczamy na punkty ,jeżeli to zrealizujemy to nie możemy dalej świadczyć 
usług. Jeżeli pacjent będzie chciał zapłacić za świadczenie usług rehabilitacyjnych to 
SP ZOZ nie może wykonać takiej usługi, a niepubliczny ZOZ może świadczyć takie 
usługi. I to będą te usługi komercyjne. 

Pan Jan Jędrzejczak – (przedstawił się jako członek Komitetu rehabilitacji)  mówił : 
• nie interesują mnie ośrodki zdrowia i to co z nimi zrobicie. Natomiast jeśli chodzi o 

rehabilitację to powiem tak: Pani Dyrektorze , Pański zastępca pan Michał Klincewicz  
będąc tu na  komisji  na pytanie  radnego Śliwkiewicza  czy będą dodatkowe opłaty  
stwierdził , że tak. Chciałbym , żeby pan mówił prawdę , albo się umówcie ze swoim 
zastępcom żebyście mówili jednym głosem. 

 Pan Jędrzejczak opowiedział historię swojego siostrzeńca , który korzysta z 
 rehabilitacji w Łodzi oraz o odpłatności jego za niektóre zabiegi np. 30 zł za 15 minut. 
 I to potwierdził Pan Klincewicz. W związku z tym chcę usłyszeć jaka decyzja zapadła 
 .Byłem na poprzedniej sesji , była burzliwa  ale ja nic nie wiem .jestem częstym 
 gościem Urzędu , jak również  Strykowa ale  nie wiem jaka decyzja zapadła , może 
 państwo coś wiecie .Mam nadzieję , że to co słyszałem wczoraj bo w tej chwili już 
 zaczyna się mówić , że na rok , na rok na razie podpisać , a potem to już będziemy 
 jakoś kręcić. Tu nie należy kręcić bo chodzi o zdrowie ludzi. W związku z tym 
 chciałbym usłyszeć Panie Przewodniczący , Panie Burmistrzu – nie Panie Dyrektorze 
 czy Prezesie tylko od rady chciałbym usłyszeć : czy mamy się zorganizować  i bronić 
 rehabilitacji , która jest w 70% ze składek rad sołeckich oraz z tego co ja załatwiałem z 
 Panią Ziółek. 
 A jeśli jest Pan w stanie odpowiedzieć to niech pan powie , jakie urządzenia w 
 najbliższym czasie tu pan sprowadzi ?Nieodpłatnie  oczywiście .Czy będzie spółka 
 korzystać z tych urządzeń i po roku czy po dwóch zrobienia kasy  powie: upadliśmy , 
 do widzenia państwu. 
Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił : 
• będę starał się odpowiedzieć w taki sposób , aby zostało to dobrze zrozumiane nie tak 

jak z poprzedniego spotkania niektórzy wysnuwają wnioski: 
 Jaką my mamy alternatywę jako Gmina Stryków ? 
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 - bez możliwości przerywania świadczonych usług  te  usługi czyni spółka powstała na 
 bazie obecnego ZOZ; 
 - drugie rozwiązanie – Gmina Stryków decyduje się na zawiązanie  swojego  ZOZ ( 
 jest to czas ok.pół roku  co najmniej ).Pytam , kto w ciągu tego pół roku będzie czynił 
 opiekę medyczną  dla naszych  mieszkańców . 
 - trzecie rozwiązanie – sa dwie firmy zainteresowaniem utworzeniem na tej samej 
 zasadzie , na których spółka działa – nie ma innych niepublicznych ZOZ , ale tez 
 dopiero za pół roku bo inaczej nie zdążą ze sprawami formalno-prawnymi. 
 Panie Jędrzejczak , to nakręcanie takiej atmosfery , przed kim my mamy bronić się? 
 Te usługi świadczone do tej pory będą  na tych samych zasadach oraz jeżeli ktoś sobie 
 będzie  życzył dodatkowe usługi – będzie mógł z nich korzystać. Natomiast urządzenia 
 , które  przekazał KRUS – muszą być przekazane umową w użytkowanie .Dlaczego na 
 rok ? Dlatego , aby  zobaczyć jak spółka będzie funkcjonowała,jak będą czynione 
 usługi. Nikt nie zamierza niczego wywozić i likwidować tym bardziej , że sporo 
 sprzętu dla rehabilitacji zostało zakupione poprzez sołectwa z terenu Gminy Stryków i 
 Urząd aby była lepsza jakość świadczenia usług i diagnozowania pacjentów. 
Pan Jacek Kupis mówił : 
• chcę jeszcze raz podkreślić , że  usługi kontraktowe z NFZ w dalszym ciągu  będą nie 

odpłatne . Jeżeli będziemy w stanie świadczyć usługi ponad standardowe, za które nie 
płaci państwo to takie usługi wprowadzimy łącznie z cennikiem dla tych , którzy chcą 
z takich usług  korzystać. Nie wiem czemu mówienie o tym  , że pojawi się możliwość 
świadczenia innych usług niż te , które są refundowane przez Fundusz kojarzy się 
Państwu z tym , że za każda usługę trzeba będzie dopłacać pieniądze , za to co robimy 
teraz nie odpłatnie – trzeba będzie dopłacać .Skąd bierze się ten pomysł ? 

Radny Jarosław Filipiński mówił : 
• stąd się bierze , że w  dentystyce , ile narodowy Fundusz każe leczyć zębów? Trzy 

przednie a reszta pełnopłatne. 
  Pytanie do Pana Panie Burmistrzu : co się stanie jak Remedium nie  dostanie 
 kontraktu  ? Jest zlikwidowany ośrodek zdrowia w Głownie co wtedy ?  
Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski odpowiedział : 
• jest podmiot zainteresowany przejęciem tych usług. 

Pan Jan Jędrzejczak mówił : 
• cztery lata temu byli lekarze na tej sali i już wtedy miał powstać  społeczny ZOZ. 

Nawiązuje do wypowiedzi pana Burmistrza i wypowiadam się jako członek komitetu 
rehabilitacji .Mówiłem już wcześniej , że Pan Klincewicz oświadczył , że będą  
dopłaty – nie mówiłem , że każdy zabieg będzie odpłatny .Ja liczę na państwa rozum 
.Te pół roku , które brakuje jak Burmistrz wspomniał  może to tak odbywać się jak w 
Strykowie .Nie  śpieszmy się  .Liczę na państwa rozsądek, ponieważ spółka może 
upaść i nic nie będzie .  

 Panie Burmistrzu , kiedy odbywała się Komisja pan przyszedł i powiedział , że 
 wyszedł od pana Pan Kupis po dwóch godzinach negocjacji .Chciałbym wszystkim 
 tutaj powiedzieć , że ta rozmowa powinna być przy wszystkich a nie u Pana w 
 gabinecie. 
Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski  mówił : 
• i co Pan sugeruje ? 
Pan Jan Jędrzejczak : 
• to co Pan słyszał . 
Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski  kontynuował: 
• dzisiaj ci co stają się wielkimi obrońcami , nie wiem czego  w czasie kiedy trzeba było 

działać m.in. o odzyskanie naszych ośrodków zdrowia , są ci panowie tu …A przecież 
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dzisiaj , nie byłoby żadnego tematu gdyby nie udało nam się skomunalizować tych 
obiektów. Bo Miasto Głowno nie pytając się o zdanie nikogo tutaj na sali sprzedałoby 
je na poczet długów jakie mają .Pewnie , że była propozycja Miasta Głowna aby wejść 
w spółkę i dalej działać. Gdybyśmy weszli w taka współpracę to połowa długu dzisiaj 
byłaby po naszej stronie w momencie rozwiązania ZOZ. Dzisiaj zależy nam aby nasi 
mieszkańcy na tych samych zasadach mogli korzystać z opieki medycznej.  Co 
przyniesie życie – nie wiemy. Wszystko zależy od tego czy pacjentowi będzie 
podobała się oferta  takiego niepublicznego ZOZ . To pacjenci sami zdecydują o 
działalności takich podmiotów. Można wziąć przykład Gminy Głowno .Przecież tam 
nie ma publicznego zakładu opieki. Wszystko jest prywatne. U nas też jest 
niepubliczny funkcjonujący podmiot, który ma pacjentów z naszej Gminy. 

 Czy ja z panem Dyrektorem mam na sesji ustalać jakie remonty  i rozwiązania należy 
 przeprowadzić ?Nie raz nie dwa będziemy się spotykać po to , aby poprawić warunki 
 opieki medycznej dla naszych mieszkańców . na tym polega ta dyskusja i ona na 
 pewno będzie trwała . 

Radny Karol Lenart   mówił : 
• które p.o.z. na terenie Gminy Stryków mają nieodpowiednie warunki sanitarne? 
• po czyjej stronie będzie leżało wyposażenie tych obiektów , które będą uruchomione? 
Pan Jacek Kupis mówił : 
• żaden z obecnych waszych budynków nie spełnia warunków do prowadzenia 

działalności medycznej. Zapewnienie sprzętu i wyposażenie tych nieruchomości jest 
obowiązkiem spółki oraz zatrudnienie ludzi. 

Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski wyjaśniał: 
• trwają prace przystosowawcze w ośrodkach  Dobrej , Niesułkowie i Strykowie .To do 

nowej  rady będzie należała decyzja czy  należy przeprowadzić remont przychodni w 
Strykowie .Będą tam również pomieszczenia dla służby zdrowia jak i dla naszych 
instytucji . 

Radny Mirosław Kucharski  mówił : 
• zgadzam się z panem Burmistrzem, że nie ma w tej chwili wyjścia. Podstawowy 

warunek dla pomieszczeń rehabilitacji to minimum 3 metry wysokości i tak jest ze 
wszystkimi podmiotami. Jedyny podmiot , który może świadczyć usługi  to nowa 
spółka Obecność właściciela jest potrzebna tylko przy zawarciu aktu notarialnego 
.Dalej działa rada nadzorcza, która podejmuje decyzje , na co mają być środki 
przeznaczone. Ta spółka odpowiada majątkiem w wysokości 50 tys. złotych. W 
pewnym momencie jest ogłaszana upadłość. 

Pan Jacek Kupis mówił : 
• o podziale zysku rzeczywiście decyduje rada nadzorcza , ale o składzie rady 

nadzorczej  decyduje właściciel. Jeżeli rada nadzorcza działa wbrew woli właściciela 
to  się ją zmienia , a druga sprawa jest taka  i pan o tym wie , ale pan nie powiedział , 
że za zobowiązania spółki osobistym majątkiem odpowiada zarząd . 

Radny Mirosław Kucharski  mówił : 
• jest pan w błędzie panie Prezesie , wszystkie spółki podlegają pod kodeks prawa 

handlowego – nie ma spółek A i spółek B , spółek założonych przez organ taki , albo 
inny i podlegają pod kodeks prawa handlowego a odpowiadają swoim majątkiem 
wtedy , kiedy nie złożą w odpowiednim czasie  wniosku o upadłość bądź nie 
rozpoczną rozmów negocjacyjnych. 

Radny Andrzej Pożarlik  mówił : 
• chciałem ustosunkować się do wypowiedzi pana Jana Jędrzejczaka  i podsumować -

my tu nic innego na obecną chwilę nie wymyślimy , dlatego tak jak powiedział kolega 
Kucharski - cieszmy się , że powstaje spółka. Panie Jędrzejczak- Społeczny Komitet 
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Rehabilitacji martwi się o sprzęt bo ten sprzęt jest wasz i nasz  . Na pewno będzie on 
wykorzystywany , problem w tym żeby był dobrze  wykorzystany .Odpowiednio 
skonstruowana umowa musi zawierać zapisy aby były zabezpieczone środki na 
konserwację i naprawę tego sprzętu. I w tym kierunku należy podnosić głos a nie 
bronić się bo nie ma przed czym .Swoim uporem możemy spowodować to , że nic nie 
będzie. Bo jeżeli nie wydzierżawimy budynków to spółka nie będzie mogła działać. 
Musimy podjąć decyzję aby wynająć budynki na rok a jak będzie źle to będziemy 
szukać kogoś  innego . 

Radny Czesław Polit mówił : 
• u Burmistrza odbyło się spotkanie z udziałem przewodniczących komisji rady długo 

dyskutowaliśmy m.in. na jaki okres wydzierżawić lokale dla Remedium. W tej chwili 
dajmy sobie trochę czasu aby zobaczyć jak spółka będzie funkcjonowała . 

Radny Witold Śliwkiewicz  mówił : pan Burmistrz ma rację , że w porę uporaliśmy się z tym 
 , że budynki ośrodków zdrowia są nasze , a w tej chwili nie mamy wyjścia musimy 
 przystąpić do tej spółki…Radny zgłosił następujące wnioski : 

• przystąpić do N ZOZ Remedium od  1. 09. 2010 r. do 31.12.2011 r 
• od 1.09.2010 r. przystąpić do utworzenia na terenie Gminy Stryków gminnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej prowadzonego w formie  samodzielnego 
zakładu lub gminnej spółdzielni opieki zdrowotnej. Żeby na terenie gminy zakład 
funkcjonował od 01.01.2012 r.  

Radny Mirosław Kucharski  mówił : 
• Panie radny Śliwkiewicz – z całym szacunkiem - Pan nie wie o czym Pan mówi. 

Znam takie funkcjonowanie  ZOZ od podszewki bo jestem tam sprzątaczem , 
kierowcą , palaczem i wszystkim…Niech Pan sobie zatrudni te osoby w swoim 
gminnym czy obojętnie jakim ZOZ zobaczy Pan jak koszty rosną  natychmiast. Nie 
zdaje Pan sobie sprawy co to jest funkcjonowanie ZOZ. Naprawdę to jest nie całe 9 
złotych od pacjenta .Niech pan sobie przeliczy 5 czy 7 tysięcy  razy 9 złotych – ile to 
jest pieniędzy ?Ten sposób , który tutaj Spółka Remedium założyła jest jedyny , który 
daje jakąś szansę na utrzymanie działalności…jednym ze sposobów w jaki ratuje się 
tu miejscowy ZOZ jest medycyna pracy i nic więcej… 

Radny Zbigniew Kos pytał : 
• czy grozi nam zanik usług bezpłatnych  bo ludzie się tego boją , a wprowadzania usług 

komercyjnych ; 
• czy na sprzęcie , który my przekazujemy do spółki będą prowadzone zabiegi 

rehabilitacyjne ? 
Pan Jacek Kupis odpowiedział : 

• usługi medyczne nieodpłatne wynikają z kontraktu z funduszem zdrowia .Ten 
określa ile tych usług kupuje. Nie określa jedynie podstawowej opieki medycznej 
(p.o.z.)– to pacjent określa gdzie chce się leczyć. Jeżeli ubywa pacjentów z p.o.z. 
to pozostaje albo szukać dodatkowego źródła finansowania   albo ograniczyć 
świadczenie usług. Sprzęt rehabilitacyjny w Strykowie jest użytkowany  jeszcze 
przez SP ZOZ w Głownie w likwidacji przy czym o warunkach przejęcia tego 
sprzętu dla nowego podmiotu jeszcze nic nie rozmawialiśmy bo jak mówiłem na 
wstępie dziękuję za pozytywną opinie ale  nie mamy umowy co do zasad 
funkcjonowania w obiektach począwszy od dnia 1 września tego roku. 

Radny Witold Śliwkiewicz  mówił zwracając się do radnego Kucharskiego: 
• jakby Pan nie miał zysku to nie prowadziłby Pan działalności… 

Pan Jan Jędrzejczak mówił: 
• proszę państwa apeluje , nie idzie tu walka o którykolwiek ośrodek zdrowia 

.Proponuję oddać wszystkie ośrodki , a rehabilitacja niech pracuje na 
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dotychczasowych warunkach. Jest to dwieście ludzi miesięcznie a nie dwanaście i 
o to idzie walka – mówiłem już o tym na poprzedniej sesji. Ja rozumiem Pana 
Kucharskiego, rozumiem , że Panu też zależy  na tym aby ludzie przeszli do Pana. 

Pan Bogdan Walczak mówił  : 
• ja nie mam żadnych wątpliwości bo ludzie muszą mieć tą opiekę , ale chce 

powiedzieć o konstytucyjnej nierówności w stosunku do podmiotów 
gospodarczych bo jeżeli Gmina Stryków ma zamiar przekazać majątek gminny 
podmiotowi gospodarczemu, który z góry zapowiada Gmina , że opłat z tego nie 
będzie żadnych co dostanie do użyczenia , to proszę się zastanowić w stosunku do 
innych podmiotów , które świadczą te usługi. Przecież spółka wiadomo będzie 
pracowała na swój zysk a nie na zysk publiczny w związku z tym należy się 
zastanowić co z innymi podmiotami , które funkcjonują , które mogą 
funkcjonować na terenie Gminy Stryków. 

Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski   odpowiedział: 
• na dzień dzisiejszy : jeżeli ZOZ nie był w stanie płacić podatku od nieruchomości 

to zwalnialiśmy,za ciepło ZOZ  nie płacił. Wszystkie opłaty związane z 
funkcjonowaniem nowego podmiotu będą spoczywały na nowej spółce .Nikt na tej 
sali nie powiedział , że półka nie będzie płacić  .Natomiast  zawsze jest taka 
możliwość , że ktoś w momencie najmu np. mieszkania  i zawierania umowy – ja  
nie wiem czy za rok będzie płacił. Ale wtedy będą odpowiednie sankcje zresztą 
zawarte w umowie najmu , które będą gwarantowały  ewentualne wypowiedzenie 
umowy. Tak to wygląda. 

Radny Mirosław Kucharski  mówił : 
• nie można zostawić samej rehabilitacji bo ona funkcjonuje w kontrakcie i trzeba 

spełnić warunki p.o.z , natomiast wszyscy specjaliści funkcjonują na zasadach 
odrębnego kontraktu z narodowym funduszem.  

 
Po zakończeniu dyskusji w pkt 8 Przewodniczący RM  ogłosił przerwę w obradach do 
godz.11.30 
 

 Ad. 9 Podjęcie uchwał :  
 

 a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
położonego we wsiach Niesułków, Rokitnica i Nowostawy Górne w gminie Stryków , 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta – Gminy Stryków wniosła do 
przedstawionego projektu uchwały autopoprawkę polegającą na wykreśleniu w Rozdziale 
3 w § 19 ust.6 pkt 2 o brzmieniu ,, zakaz lokalizacji masztów telekomunikacyjnych w 
odległości mniejszej niż 500 m od istniejących budynków przeznaczonych na  stały pobyt 
ludzi ” . Autopoprawka jest  skutkiem wejścia w życie  w dniu 17 lipca 2010 r. ustawy z dnia 
7 maja 2010 roku o wspieraniu rozwoju usług i sieci telekomunikacyjnych .Jeżeli nie zostanie 
przyjęta taka autopoprawka , to w ramach kontroli legalności tej uchwały nadzór Wojewody 
może nam zakwestionować podjętą uchwałę .  
     Głosowanie autopoprawki :   
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
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    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 b) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa z fragmentami wsi Smolice i 
Tymianka będącymi w granicach opracowania planu , 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
     Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 c) w sprawie zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków oraz zmiany planu 
finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na rok 
2010, 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Skarbnik M-G Stryków pani Barbara Walak  poinformowała , że od momentu posiedzenia 
Komisji Budżetu… na której prezentowana była przedmiotowa uchwała celem wydania opinii 
nastąpiło otwarcie dwóch ofert  tj.  

• wymianę komina – w wyniku wyboru najkorzystniejszej oferty  brakuje ok.24.000 zł 
• metropolitalną sieć szerokopasmowego dostępu do Internetu ( był to już II przetarg)- 

w wyniku wyboru  najkorzystniejszej oferty  brakuje do zrealizowania tego zadania – 
57.200,-zł. 

 
W związku z powyższym proponuje się zlikwidowanie w budżecie M-G Stryków  nie 
rozpoczętego jeszcze zadania pn. komputeryzacja Urzędu i przeznaczenie środków z tego 
zadania  na uzupełnienie limitów na w/w zadania już z rozstrzygniętymi przetargami. 
     Głosowanie autopoprawki :   
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 d) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy Stryków , 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Radny Jarosław Filipiński pytał czy w związku z proponowanym zapisem w § 2 ust. 11 inni 
przewodniczący komisji nie mogą uczestniczyć w posiedzeniu opiniującym projekt budżetu ? 
Skarbnik M-G Stryków pani Barbara Walak odpowiedziała , że mogą brać udział , a 
opiniuje projekt budżetu Komisja Budżetu… . 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
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            0 głosów wstrzymujących się  
 e) w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Radny Wojciech Cichosz pytał  , czy ustalone w uchwale wielkości ( % nagród , stawek za 
wychowawstwo) wykraczają poza Kartę nauczyciela ? 
Aneta Trzepocka  insp.ds.edukacji publicznej odpowiedziała , że proponowane stawki nie 
wynikają z Karty Nauczyciela. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 f) w sprawie ustalenia zasad przyznawania stypendium Burmistrza Miasta – 
Gminy Stryków za wybitne osiągnięcia w nauce dla uczniów szkół podstawowych i 
gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Stryków ,  
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Radny Jarosław Filipiński pytał : jednym z kryteriów przyznania stypendium jest zapis w § 
7 ust. 2  pkt d)  uzyskanie co najmniej 98 pkt z egzaminu w ostatnim roku nauki w 
gimnazjum. Kiedy będzie przyznane takie stypendium  dla absolwenta gimnazjum ? 
Aneta Trzepocka  odpowiedziała , że w lipcu , a absolwent będzie już  uczniem innej szkoły. 
Radny Wojciech Cichosz pytał  czy stypendium może być wypłacone jednorazowo? 
Aneta Trzepocka  odpowiedziała , że stypendium jest miesięczne . 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
 
 g) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutów jednostek pomocniczych 
na terenie Gminy Stryków , 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 h)  zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia na terenie miasta Strykowa 
osiedli oraz nadania im nazw, 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
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 i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 
dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność gminy .  
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie odczytał apel Wojewody Łódzkiego o 
godne uczczenie rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego . 
 
 Pani Bożena Motylińska Zastępca B M-G Stryków  przekazała informację dla 
sołtysów o obchodzie rachmistrzów przed  powszechnym spisem rolnym i apelowała o 
rozpowszechnienie  tej informacji wśród mieszkańców poszczególnych sołectw. 
Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.30. 
 

 Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Radny Mirosław Kucharski  pytał: 
- czy są prowadzone książki przeglądów technicznych budynków , które są w posiadaniu 
Gminy ? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta – Gminy Stryków odpowiedziała , 
że tak , takie przeglądy przeprowadza ZGKiM w Strykowie. Nie odpowiem w tej chwili czy 
taki przegląd jest robiony co roku . 
Radny Mirosław Kucharski  kontynuował wcześniejsze swoje zapytanie : 
- z tych przepisów co są mi znane przynajmniej  raz w  roku powinien być przeprowadzany 
taki przegląd instalacji elektrycznej i wszystkich instalacji  , a zmierzam do budynku 
sąsiedniego, proszę zobaczyć jak wygląda instalacja odgromowa. W okresie gdzie są burze  
zagraża to bezpieczeństwu osób przychodzących , przewody  dosłownie fruwają szczególnie 
tu przy rehabilitacji. Jest to budynek użyteczności publicznej , do rehabilitacji przychodzą 
pacjenci .Zwracam uwagę Panu Burmistrzowi , żeby wyegzekwował Pan od właściwych osób 
naprawę i  uzupełnienie instalacji odgromowej. 
Radny Wojciech Cichosz pytał: 
- czy w świetle zasłyszanych w czasie tej sesji informacji o wydzierżawieniu budynków 
ośrodków zdrowia  , będziemy przystępować do poprawy warunków sanitarnych w punkcie 
lekarskim w Koźlu ? Źle byłoby gdyby ten teren chociaż raz w tygodniu  został pozbawiony 
opieki lekarskiej. 
Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski odpowiedział , że jeśli 
chodzi o remont generalny tego budynku , to nie ma takiego zadania w tegorocznym 
budżecie. W związku z tym  może będziemy dyskutować pojawienie się remontu w 
przyszłym roku , natomiast Dyrektor zapewnił , że mieszkańcy nie zostaną pozbawieniu 
opieki medycznej , może zmieni się tylko forma. 
Radny Karol Lenart  pytał : 
- czy koszone są pobocza dróg gminnych czy już nie ? 
Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała , że pobocza były już koszone , w tej chwili prace 
przerwano i w zależności od zgłoszeń  będą realizowane. 
Radny Jozef Migdałek mówił: 
- na działce przy ul. Kolejowej 61 miał stanąć budynek mieszkalny, a w tej chwili są chwasty 
i zarośla .Czy można przymusić właściciela do uporządkowania tego terenu ? 
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Radny Józef Migdałek na ręce Burmistrza złożył podziękowanie dla Kierownika jednostki 
Robót Publicznych w Strykowie Pana Walaka za utrzymywanie czystości. 
Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział , że właściciel 
czeka na zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa , jak zmiana 
wejdzie w życie będzie realizował inwestycję .Zobowiążemy właściciela do uporządkowania 
nieruchomości. 
Radny Zbigniew Kos mówił : 
- miesiąc temu poruszałem sprawę rowu od Tulipan Park .Oczyszczone zostało około 100 m , 
dalej nic nie jest ruszone. Prace zostały wykonane tylko częściowo , a do tego nie dokładnie. 
Należy udrożnić cały rów Zelgoszcz – Swędów. 
Zastoina wodna na drodze ze Strykowa do Smolic nie została zlikwidowana , pół drogi jest 
zalane wodą .Proszę wystąpić do zarządu powiatowego w tej sprawie . 
Radna Anna Ślęzak pytała  czy Burmistrz ma jakieś wiadomości dotyczące dalszej budowy 
chodnika przy drodze Nr 708 w Koloni Niesułków ? 
Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział , że zwrócimy 
się  o konkretną odpowiedź w tej sprawie . 
Burmistrz poinformował także , że chodnik w Sosnowcu będzie realizowany przez generalną 
dyrekcję – nie znamy jeszcze tylko terminu rozpoczecia. 
Radny Grzegorz Kozłowski  mówił o „witaczu ” posadowionym na wjeździe od strony 
Łodzi , który zasłaniają krzaki - samosiewy. Należałoby oczyścić to miejsce. 
Radny Witold Śliwkiewicz zwrócił się z pytaniem do Burmistrza , czy Burmistrz coś wie o 
tym , że przeniesiono listonoszy z poczty w Bratoszewicach do Głowna ? 
Burmistrz Miasta – Gminy Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział , że w 
prawdopodobnie w ramach oszczędności wprowadzanych przez Pocztę  listonosze  mają swój 
punkt startowy w Głownie . KRUS już zrezygnował ze świadczenia usług przez pocztę .W 
Bratoszewicach pozostaje punkt obsługi dla mieszkańców . 
Radny Zbigniew Kos pytał : 
- czy rada może podjąć uchwałę zakazującą otwarcia sklepu i  handlu w nim dopalaczami? 
Pani Iwona Urban radca prawny odpowiedziała , że prześledzi przepisy w tej sprawie i 
rozpozna jakie są możliwości prawne podjęcia takiej uchwały .Są pracownicy , którzy 
zajmują się uzależnieniami i prosiłam o ewentualne zorientowanie się w tej tematyce , na 
razie nie mam żadnej  informacji na ten temat. 
Radny Jarosław Filipiński mówił o tym , że przewoźnicy firm logistycznych w obrębie 
Sosnowca  skracają  sobie drogę dojazdową poprze Dobrą  do centrów logistycznych na 
naszym terenie. Jest tam zakaz 30 ton nie respektowany. Apelował , aby wystąpić do firm 
logistycznych na terenie Gminy Stryków o odpowiednie oznakowanie dojazdów poprzez 
umieszczenie znaków informacyjnych  o skierowaniu ruchu w odpowiednim kierunku  na 
czternastkę i na rondo . 
Radny Andrzej Pożarlik  zwrócił się w sprawie wzmożenia partoli Policji ( zwłaszcza w 
godzinach wieczorowo-  nocnych ) w Parku Miejskim w Strykowie – jest to wniosek z uwagi 
na skargi mieszkańców , kiedy to w ostatnim czasie przed uroczystościami w kościele 
sprzątający zbierali duże ilości opakowań po różnych alkoholach. Jest to miejsce publiczne 
więc nie ma mowy o spożywaniu alkoholu , uwagę Policja powinna również zwrócić na 
okolice sklepów gdzie również spożywany jest często alkohol. 
Radny wskazywał , że  znaki ,,zakazu ruchu  ” , o których mówił na poprzedniej sesji 
ustawione zostały nie po tej stronie drogi – ulicy  , po której rzeczywiście spełniałyby swoje 
zadanie :stoją po lewej stronie ulicy ,a powinny być po prawej. 
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 Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle  mówił o następujących sprawach : 
• należy uporządkować cmentarz żołnierski w Koźlu- żywopłot nie był dawno 

przycinany , najlepiej aby specjalista od terenów zielonych wypowiedział się  czy 
mogą być takie nasadzenia  drzew przy pomniku ( pomnik jest zasłonięty , 
niewidoczny ) , dokonać innych nasadzeń nie zasłaniających widoku na pomnik; 

• wystąpić do zarządu powiatowego  o przycięcie gałęzi , które są za nisko i  drzew, 
które stoją za blisko krawędzi jezdni i są pochylone na jezdnię  na drodze Tymianka – 
Krucice – Koźle .W tej chwili duży sprzęt jeździ ta droga na budowę autostrady i 
zrywa gałęzie drzew , które później leżą na jezdni. 

• zmienić organizację ruchu na skrzyżowaniu dróg Tymianka ( od Koźla ) w kierunku 
Osse. Zdaniem sołtysa droga z Koźla do Strykowa powinna być z pierwszeństwem 
przejazdu , natomiast droga w kierunku Osse podporządkowana .Stop  jest tam nie 
widoczny , a ustawione  lustro daje mylne złudzenie. 

• odkryć z krzaków i chwastów skrzyżowanie drogi w Koźlu w kierunku Zagłoby . 
Salę obrad opuścił radny Mirosław Kucharski. 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący zarządu Osiedla Wschód w Strykowie mówił : 

• pozostał miesiąc na  składanie wniosków do budżetu , czy w sprawie komunalizacji 
ulicy Legionów od  Nr 9 do 11  coś jest czynione? Jako osiedle chcemy skierować 
środki najpierw na oświetlenie tego odcinka ulicy. Chcę taką informację przekazać 
mieszkańcom tego rejonu. 

• Jak długo będzie trwało jeszcze uszkodzenie barierki na ul.Brzezińskiej w Strykowie ? 
 
Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta – Gminy Stryków odpowiedziała 
,że podział terenu jednego z mieszkańców  jest zatwierdzony przez Gminę .Na tę chwile  
grunt pod drogę nie  jest wykupiony , z naszych informacji wynika , że nie jest to droga 
publiczna. 
Pan Bogdan Walczak : 
-jest to ewidentne , że nie jest to droga publiczna , tylko prywatna. 
Pani Bożena Motylińska : 
- droga nie jest przejęta w zasoby Gminy. 
Radny Karol Lenart pytał : 
- czy gmina posiada jeszcze tłuczeń/jeżeli tak  to proszę o utwardzenie drogi w kierunku 
Cesarki . 
Grażyna Popczyńska odpowiedziała , że są bardzo skromne zapasy tłucznia . 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica  zwrócił się o uporządkowanie  odcinka 
drogi pomiędzy Kiełminą a Dobrą . 
Radny Andrzej Pożarlik   dodał , że również  jest taka potrzeba w Ługach. 
 

 Ad. 12. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji RM w Strykowie na II półrocze 
2010 r.  
 Na posiedzeniu  L sesji Rada Miejska w Strykowie przyjęła w głosowaniu plany pracy 
stałych komisji Rady miejskiej w Strykowie na II półrocze 2010 r.  

                        13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się 
Salę obrad opuścił radny Jarosław  Filipiński . 
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Ad. 13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na L sesji RM radny  Czesław Polit  
odczytał wnioski przyjęte przez Komisję w dniu   30 lipca  2010 roku:  

1. Zwrócić się do zarządcy drogi powiatowej o usunięcie zastoiny wodnej na ul. 
Leśnej w Swędowie oraz o uzupełnienie brakujących części jezdni asfaltem( 
wnioskodawca radny Z.Kos ) . 
        Głosowanie wniosku: 12 głosów za 
                               0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
 

2. Przystąpić do N ZOZ Remedium od  1.09.2010r. do 31.12.2011 r.( wnioskodawca 
radny W.Śliwkiewicz). 

Po dyskusji wnioskodawca wycofał wniosek . 
 
3. Wykosić pobocza, usunąć krzewy- drzewa, oraz wyrównać nawierzchnię drogi ul. 

Zatorze w Bratoszewicach.( wnioskodawca radny W.Śliwkiewicz). 
           Głosowanie wniosku: 12 głosów za 
                               0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

4. Od 1.09.2010 r. przystąpić do utworzenia na terenie Gminy Stryków gminnego 
publicznego zakładu opieki zdrowotnej prowadzonego w formie  samodzielnego 
zakładu lub gminnej spółdzielni opieki zdrowotnej. Żeby na terenie gminy 
zakład funkcjonował od 01.01.2012 r. ( wnioskodawca radny W. Śliwkiewicz ) 
     Głosowanie wniosku: 3 głosy za 
                             7 głosów przeciw 
                             2 głosy wstrzymujące się  

 
5. Zwrócić się do zarządcy drogi biegnącej przez Kalinów i Nowostawy o 

ograniczenie  możliwości poruszania się ciężkiego transportu samochodowego ( 
pow. 12 t mc)  poprzez odpowiednie oznakowanie ( wnioskodawca radny 
T.Kołodziejczyk ). 
     Głosowanie wniosku: 12 głosów za 
                               0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
 

6. Przygotować projekt uchwały o wygaśnięciu mandatu radnego Grzegorza 
Kuny ( wnioskodawca Przew.Rady miejskiej  Strykowie Paweł Kasica ). 
    Głosowanie wniosku: 8 głosy za 
                             1 głos przeciw 
                             3 głosy wstrzymujące się 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na L sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie : 

       Głosowanie: 12 głosów za 
                              0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  
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  Ad. 13. Zamknięcie obrad. 
 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad L sesji Rady Miejskiej w Strykowie prowadzący 
obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.55 dokonał zamknięcia 
sesji.  
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak 
 
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 


